
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 6 MEI 2014
Aanwezig:
Leden: 
CDA T. van Heese, I.C. Vink-Albrecht, M. Vink en J. Pijnaker-Kooter
VVD H. Werner, C. Eblé
D66 F.J.M. Duits, R. van Haeften, H. van Dijk
GroenLinks G.M.M. Wehkamp
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heiliegers, G. Markus  en M.J.P. Vink-van Bruggen
Voorzitter: R.P. van Schie
Griffier: A.J. Kuijper

Mede-aanwezig: De heren Van Elst (afdeling Middelen) en De Vos (afdeling Ruimte) 

1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda

De Voorzitter opent de vergadering. Er is bericht van verhindering van de heren Graal en 
Koelman. Zij worden vervangen door respectievelijk mevrouw Eblé en mevrouw Vink. 
Mevrouw Pijnaker-Kooter is de vervanger van de voorzitter. 
 

2. Conclusies van de commissievergadering van 1 april 2014

De conclusies worden ongewijzigd vastgesteld. 
Naar aanleiding van de conclusies merkt de heer Duits (D66) op dat er op het terrein van 
Molenaar acht vrachtwagens geparkeerd staan, waaronder drie van De Meerlanden. 
Wethouder Markus antwoordt dat er een brief aan het bedrijf is gezonden dat er slechts 
ontheffing is voor drie vrachtwagens en dat het niet de bedoeling is dat derden op het terrein 
vrachtwagens parkeren.
Mevrouw Eblé (VVD) vraagt of het businessplan van het Dorpscentrum al is rondgestuurd. 
De griffier antwoordt dat een verhelderende aanpassing van de aanvraag bij de 
bankinstelling van de stichting is toegezonden.
De heer Van Heese (CDA) komt terug op deelname van de heer Koelman in de werkgroep 
voor het verkrijgen van gelden uit het leefbaarheidsfonds Schiphol. Het presidium heeft 
hiervan gezegd dat het aanbeveling verdient dat het zijn van raadslid niet wordt 
gecombineerd met het lidmaatschap van deze werkgroep, om schijn van 
belangenverstrengeling te voorkomen. Volgens de heer Van Heese heeft het juist de 
voorkeur dat raadsleden voeling houden met de maatschappij. De heer Heiliegers geeft aan 
dat dit opnieuw in het presidium besproken zal worden.

3. Lijst van toezeggingen tot en met  22 april 2014

De heer Wehkamp (GroenLinks) vindt dat de gemeente zich meer moet inspannen voor 
treinen bij het station Halfweg-Zwanenburg die toegankelijk zijn voor invaliden. De heer 
Markus antwoordt dat de NS in een periode van 40 jaar de treinen aanpassen. Het station 
voldoet, maar we kunnen de aanpassing van de treinen niet afdwingen. 
Op de vraag van mevrouw Eblé (VVD) naar de vergoeding voor ophalen oud papier door 
Don Bosco antwoordt wethouder Vink-van Bruggen dat het college voorstelt om de bijdrage 
ongewijzigd te laten. 



4. Spreekrecht

Er zijn zes insprekers voor agendapunt 5 namelijk de heren Hulsbosch, Schouten namens 
het parochiebestuur, Buzink van de Dorpsvereniging, Van Nobelen, Feenstra en Van 
Ommeren namens de aanvrager.  

A-stukken

5. Verklaring van geen bedenkingen Liedeweg 55

Gedrukt stuk RUI14/008
De Voorzitter constateert de meerderheid van de commissie (D66, VVD, GroenLinks) 
adviseert het voorstel in de eerstvolgende vergadering aan de raad voor te leggen. CDA en 
PvdA vinden dat uitstel van behandeling tot een volgende raad om overleg mogelijk te 
maken tussen bewoners en aanvrager de voorkeur verdient.
Voor de raadsvergadering zal het college nog aangeven welke adressen op het perceel 
worden bewoond. 

6. Ontwerp-verklaring van geen bedenkingen Oranje Nassaustraat 34

Gedrukt stuk RUI14/005
De Voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de eerstvolgende 
raadsvergadering. 

7. Uittreden gemeenschappelijke regeling Schadeschap Luchthaven 
Schiphol

Gedrukt stuk RUI14/007
De Voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de eerstvolgende 
raadsvergadering.

8. Voorbereidingsbesluit Dr. Schaepmanstraat 9 e.o. 2014

Gedrukt stuk RUI14/009
De Voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden in de eerstvolgende 
raadsvergadering.

9. Verordening leerlingenvervoer

Gedrukt stuk BOB14/004
De Voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de eerstvolgende 
raadsvergadering.

10.  Programmarekening 2013

Gedrukt stuk MID14/005
De Voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de eerstvolgende 
raad. Daar zal ook over de bestemming van het positieve resultaat besloten worden. 
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B-stukken

11. Verwervingsstrategie nieuwe voorzieningen jeugdwet

De commissie bespreekt de verwervingsstrategie en neemt er kennis van. PvdA en 
GroenLinks verbazen zich erover dat het advies van de Wmoraad niet is gevraagd, nu vanaf 
2015 ook jeugd onder de Wmo gaat vallen. GroenLinks adviseert het Apeldoornse model 
van inkoop nader te bekijken. 

12. Hulp bij huishouden Wmo 2015

De commissie bespreekt de door het college gemaakte keuzes voor hulp bij het huishouden 
vanaf 1 januari 2015. Wethouder Vink-van Bruggen geeft aan op welke manier de cliënten 
(bestaande en nieuwe) geïnformeerd worden over de veranderingen.  

13. Projectenlijst 

De commissie neemt kennis van de projectenlijst, die dit maal tamelijk uitgebreid is omdat 
het als overdrachtsdossier van het huidige college fungeert. De bestuurders beantwoorden 
diverse vragen uit de commissie. Toegezegd wordt ook het contracten- en 
abonnementenregister ter kennis te brengen van de raad. 

14. Samenwerkingsverbanden

Op de vraag van D66 over de uitnodiging van het recreatieschap voor een toelichting op de 
bezuinigingen antwoordt de griffier dat hiervoor een themabijeenkomst gebruikt zal worden.

C-stukken

15. Politieke vragen over toegezonden C-stukken

D66, GroenLinks en PvdA hebben naar aanleiding van de evaluatie van de welzijnscoach 
suggesties voor de toekomst. Wethouder Vink-van Bruggen antwoordt dat de wijzigingen in 
het sociaal domein in 2015 zullen leiden tot een uitbreiding van het instituut welzijnscoach. 

Overige punten

16. Rondvraag

Mevrouw Pijnaker (CDA) vraagt naar de actie die ondernomen is naar aanleiding van de 
klacht dat in de Ds. Schardamstraat bij de herprofilering er nu te weinig ruimte is voor 
scootmobielen op de stoep. Wethouder Markus antwoordt dat hij er naar zal laten kijken. De 
heer Werner (VVD) is opgevallen dat de gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude 
ontbreekt in het overdrachtsdocument van de MRA. Wethouder Markus antwoordt dat de 
gemeente wel degelijk heeft deelgenomen aan sessies over de MRA. Het zelfde geldt voor 
de zienswijze provinciaal natuurbeheer. 
Mevrouw Kerkhoff (PvdA) deelt mee dat ze verhinderd is de raad van 27 mei 2014 bij te 
wonen. 
Op de vraag van de heer Van Dijk naar de struiken op de geluidschermen tegenover de 
Keizerskroon antwoordt de heer Markus dat hij een brief aan ProRail hierover zal laten 
schrijven. 
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17. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 3 juni 2014

De griffier, de voorzitter, 

A.J. Kuijper R.P. van Schie
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